












1

往届绿博会回顾 

Review of Past Sessions of Shandong International Exhibition on Green Industry

第 1 届绿博会于 2004 年 9 月 16-18 日在青岛国际会展中心成功举办。来自中国、韩国、日本、美

国、加拿大、德国、法国、意大利、丹麦、瑞士、新加坡等 11 个国家和联合国工业发展组织的 802 个

单位参加了博览会，折合标准展位 990 个，达成合作协议或意向 1136 项。国家环境保护总局副局长王

玉庆、韩国环境部次官朴仙淑、山东省政府副省长赵克志等领导嘉宾出席。 

The 1st session of Shandong International Exhibition on Green Industry was successfully held at Qingdao
International Exhibition Center on Nov.16th to 18th, 2004. A total of 802 enterprises and organizations attended the
exhibition from UN Industrial Development Organization as well as 11 countries, including China, Korea, Japan, U.S,
Canada, Germany, France, Italy, Denmark, Switzerland, Singapore, etc. Total number of exhibition booths was up to 990,
and a total of 1136 agreements or cooperation intentions were signed during the exhibition. Wang Yuqing, deputy director
of National Ministry of Environmental Protection, Pak Hyon-Suk, vice director of Korean Department of Environmental
Protection, and Zhao Kezhi, vice governor of Shandong provincial government, attended the exhibition, among other
distinguished guests.

第 2 届绿博会于 2006 年 9 月 7-9 日在济南国际会展中心成功举办。本届绿博会收获颇丰，来自中

国、韩国、法国、荷兰、日本、美国、俄罗斯、德国、英国、比利时、爱尔兰、哈萨克斯坦、卢森堡、

新加坡、台湾等 15 个国家和地区的 854 家企业参加了博览会，折合标准展位达 1396 个，达成合作协

议或意向 1971 项。国家环保总局副局长王玉庆、法国驻华公使 Nicolas Chapuis（郁白）先生、韩国

环境部副部长李圭用、荷兰北荷兰省省长 H.C.J.L. Broghouts（伯侯茨）先生、山东省政府副省长才

利民等领导嘉宾出席。 

The 2nd session of Shandong International Exhibition on Green Industry was successfully held at Jinan International
Exhibition Center on Sep.7th to 9th, 2006, which was specially splendid and fruitful. A total of 854 enterprises from 15
countries and regions attended the exhibition, including China, Korea, France, Netherland, Russia, Germany, Great Britain,
Belgium, Ireland, Kazakhstan, Luxemburg, Taiwan, etc. Total number of exhibition booths rose up to 1396, and 1971
agreements or cooperation intentions was signed during the exhibition. Wang Yuqing, deputy director of National Ministry
of Environmental Protection, Nicolas Chapuis, Minister of France in China, Lee GuiYoon, vice director of Korean
Department of Environmental Protection, Broghouts, governor of North Holland province, and Cai Limin, vice governor
of Shandong government, attended the exhibition, among other distinguished guests.

第 3 届绿博会于 2008 年 9 月 3-5 日在济南国际会展中心成功举办。来自中国、韩国、美国、加拿

大、丹麦、英国、德国、意大利、日本、墨西哥、蒙古、俄罗斯、新加坡、西班牙、瑞典以及香港、台

湾等 17 个国家和地区的 288 家企业参加了博览会。折合标准展位达 1050 个，特装展位占 70%，达成合

作协议或意向 2724 项。环境保护部副部长吴晓青、韩国环境部次官李炳旭、美国商务部助理部长柏大

伟、山东省副省长才利民、副省长李兆前等领导嘉宾出席。

The 3rd session of Shandong International Exhibition on Green Industry was successfully held at Jinan International
Exhibition Center on Sep.3rd to 5th, 2008. A total of 288 enterprises from 17 countries and regions attended the exhibition,
including China, Korea, U.S., Canada, Denmark, Great Britain, Germany, Italy, Japan, Mexico, Mongolia, Russia,
Singapore, Spain, Sweden, HK and Taiwan, etc. Total number of exhibition booths rose up to 1050, among which specially
designed booths accounts for 70%. 2724 agreements or cooperation intentions was signed during the exhibition. Wu
Xiaoqing, deputy director of National Ministry of Environmental Protection, Lee Byung Wook, vice director of Korean
Department of Environmental Protection, Bai Dawei, assistant director of Commercial Department of U.S., and Cai Limin,
vice governor of Shandong government, Li Zhaoqian, vice governor of Shandong government, attended the exhibition,
among other distinguished guests.
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第 4 届绿博会于 2010 年 7 月 3-5 日在青岛国际会展中心成功举办。来自中国、日本、韩国、美

国、加拿大、瑞士、丹麦、西班牙、荷兰等 16个国家和地区的 297 家企业参加了绿博会，折合标准展

位 1009 个，达成合作协议或意向 2800 项，现场签约项目 19 个，成交合同金额 22.5 亿元人民币。环

境保护部总工程师万本太、韩国环境部次官文廷虎、日本贸易振兴机构理事林康夫、日本关西经济联

合会会长下妻博、山东省副省长李兆前等领导嘉宾出席。

The 4th session of Shandong International Exhibition on Green Industry was successfully held at Qingdao
International Exhibition Center on July.3rd -5th 2010. A total of 297 enterprises from 16 countries and regions attended the
exhibition, including China, Japan, Korea, U.S., Canada, Switzerland, Denmark, Spain and Netherland, etc. Total number
of exhibition booths rose up to 1009, and 2800 agreements or cooperation intentions was signed during the exhibition. 19
contracts were signed on the spot, with related contract amount as high as 2.25 billion yuan RMB. Wan Bentai, chief
engineer of National Ministry of Environmental Protection, Moon Tyinghu, vice director of Korean Department of
Environmental Protection, Yasuo Hayashi, director of Japan External Trade Ministry, Hakibu, director of Japan Kkansai
Economic Federation, and Li Zhaoqian, Vice governor of Shandong government, attended the exhibition, among other
distinguished guests.

第 5 届绿博会于 2012 年 8 月 31 日-9 月 2 日在济南舜耕国际会展中心成功举行。来自韩国、日

本、加拿大、美国、台湾、世行 GEF 等 11 个国家和地区的近 200 家企业参加了绿博会。折合标准展位

775 个，组织现场签约项目 16 个，达成合作意向近 2000 个，11000 多名专业观众参观了绿博会。山东

省委常委、副省长孙伟、环境保护部副部长吴晓青、韩国环境部次官郑然万、日本九州地区环境循环产

业联盟(K-RIP)会长鹤田晓等领导嘉宾出席。

The 5th session of Shandong International Exhibition on Green Industry was successfully held at Qingdao
International Exhibition Center on Aug.31rd - Sep.2nd 2010. Nearly 200 enterprises from World Bank GEF and 11
countries and regions attended the exhibition, including Korea, Japan, Canada, U.S., Taiwan, etc. Total number of
exhibition booths rose up to 775; 16 contracts was signed on the spot, and close to 2000 cooperation intentions were signed
during the exhibition. Over 11000 professional audiences were attracted to attend the conference. Sun Wei, member of
Communist Party of China Shandong Branch’s standing committee and vice governor of Shandong government, Wu
Xiaoqing, deputy director of National Ministry of Environmental Protection, JEONG YEONMAN, vice director of Korean
Department of Environmental Protection, Turuda, director of Kyushu Environment Protection Recycling Industry
Association, attended the conference, among other distinguished guests.

第 6 届绿博会于 2014 年 11 月 14-16 日在青岛国际会展中心成功举办。本届绿博会继续坚持专业

化、精品化办会思路，抬高企业参展门槛，重点邀请国内外发展潜力大、经济实力强的环保企业。来自

中国、加拿大、荷兰、日本、韩国、台湾等 13个国家和地区的 154 家企业参加了绿博会，展会折合标

准展位 558 个，其中特装展 125 个，折合标准展位 500 个。会上举办脱硫脱硝除尘、VOC 治理、农村污

水及垃圾处理等 10 个专业技术论坛，其中 4 个论坛开展了供需对接与洽谈，供需双方洽谈次数近 2000

次，论坛现场就达成了合作意向 5 项，现场签约项目 10 个，12000 多名专业观众参观了绿博会。山东

省委常委、常务副省长孙伟，韩国环境部长官尹成奎，青岛市市长张新起等领导嘉宾出席。

The 6th session of Shandong International Exhibition on Green Industry was successfully held at Qingdao
International Exhibition Center on Nov.14th -16th 2014. Insisting upon the ideal of being professional and classic, we
raised the threshold, onlyallowing domestic and international environmental protection enterprises with vast potential and
economic capability to attend the exhibition. Atotal of 154 enterprises from 13 countries and regions attended the exhibition,
including China, Canada, Netherlands, Japan, Korea, Taiwan, etc. Total number of exhibition booths rose up to 558, among
which are 125 specially designed booth, equivalent to 500 standard booths. During the exhibition, 10 professional technical
forums were held, including flue gas desulphurization, de-NOX, VOC treatment, rural polluted water and rubbish treatment,
etc. 4 out of the 10 forums provided occasions for talks between supply and demand parties , and finally a total of 2000
conversations were held between demand and supply parties. The forum witnessed the signature of 5 cooperation intentions,
10 project contracts, and over 12000 professional attendants visited the exhibition. Mr. Sun Wei, member of Communist
Party of China Shandong Branch’s standing committee, Yoon SeongKyu, director general of Korean Environmental
Protection Department of Korea, Zhang Xinqi, mayor of Qingdao attended the exhibition, among other distinguished guests.



                  往届回顾 

  第1届绿博会于2004年9月16-18日在青岛国际会

展中心成功举办。来自11个国家和地区的802个单位参

加了博览会，折合标准展位990个，达成合作协议或意

向1136项。 

  

 

国家环境保护总局副局长王玉庆、韩国环境部次官朴仙淑、山东省政

府副省长赵克志等领导嘉宾出席第1届绿博会 

  



  第2届绿博会于2006年9月7-9日在济南国际会展

中心成功举办。本届绿博会收获颇丰，来自15个国家

和地区的854家企业参加了博览会，折合标准展位达

1396个，达成合作协议或意向1971项。 

  

 

国家环保总局副局长王玉庆、韩国环境部副部长李圭用、山东省政府

副省长才利民等领导嘉宾出席第2届绿博会 

  

  第3届绿博会于2008年9月3-5日在济南国际会展

中心成功举办。来自17个国家和地区的288家企业参加

了博览会。折合标准展位达1050个，特装展位占70%，

达成合作协议或意向2724项。 



  

 

环境保护部、韩国环境部、美国商务部助理部长、山东省副省长才利

民、副省长李兆前等领导嘉宾出席第3届绿博会 

  

  第4届绿博会于2010年7月3-5日在青岛国际会展

中心成功举办。来自16个国家和地区的297家企业参加

了绿博会，折合标准展位1009个，达成合作协议或意

向2800项，现场签约项目19个，成交合同金额22.5亿

元人民币。 

  



 

环境保护部总工程师万本太、韩国环境部次官文廷虎、山东省副省长

李兆前等领导嘉宾出席第4届绿博会 

  

  第5届绿博会于2012年8月31日-9月2日在济南舜

耕国际会展中心成功举行。来自11个国家和地区的近

200家企业参加了绿博会。折合标准展位775个，组织

现场签约项目16个，达成合作意向近2000个， 11000

多名专业观众参观了绿博会。 

  



 

山东省委常委、副省长孙伟、环境保护部副部长吴晓青、韩国环境部

次官郑然万、日本九州地区环境循环产业联盟(K-RIP)会长鹤田晓等

领导嘉宾出席第5届绿博会 

  

  第6届绿博会于2014年11月14-16日在青岛国际会

展中心成功举办。本届绿博会继续坚持专业化、精品

化办会思路，抬高企业参展门槛，重点邀请国内外发

展潜力大、经济实力强的环保企业。来自13个国家和

地区的154家企业参加了绿博会，展会折合标准展位

558个，其中特装展125个，折合标准展位500个。会上



举办脱硫脱硝除尘、VOC 治理、农村污水及垃圾处理

等10个专业技术论坛，其中4个论坛开展了供需对接与

洽谈，供需双方洽谈次数近2000次，论坛现场就达成

了合作意向5项，现场签约项目10个，12000多名专业

观众参观了绿博会。 

  

 

山东省委常委、常务副省长孙伟，韩国环境部长官尹成奎，青岛市市

长张新起等领导嘉宾出席第6届绿博会 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



省政府召开生态山东建设高层论坛暨第6届绿色

产业国际博览会新闻发布会 

http://www.sdein.gov.cn/dtxx/hbyw/201411/t

20141110_269221.html 

 

 

山东省人民政府新闻办公室召开生态山东建设高

层论坛暨第五届绿色产业国际博览会新闻发布会 

http://www.sdein.gov.cn/dtxx/tpxw/201208/t

20120828_211983.html 
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